

تُعد Workskil Australia رائدة

في تقديم الخدمات عالية الجودة.

هل تبحثون عن موظفين؟

في الوقت نفسه ، نحن نقدم خدمة توظيف بدون أي تكلفة.

هكذا يمكننا أن نساعدكم و نساعد أعمالكم:

- خدمة توظيف مكتملة أو جزئية – حسب اختيارك!
- خدمة مجانية من دون أي التزامات.
- متخصصون في توظيف الأيدي العاملة من غير المهرة وشبه المهرة.
- قادرون على دعم التعليم الصناعي و التدريب.
- مهمات توظيف وطنية واسعة النطاق أو لوظيفة واحدة من نوعها - يتم تقييم كل وظيفة شاعرة!
- قادرون على تلبية متطلبات التنوع في القوى العاملة، وبالأخص للسكان الأصليين و ذوي الإعاقة.
- قادرون على إدارة الإعانات الحكومية للأجور لموظفك القادم ، بناءً على متطلبات الاستحقاق.
- لدينا 45000 مرشح يبحثون عن فرص عملهم القادمة.
- نحن عضو في شبكة القوى العاملة الوطنية ، القادرة على تنفيذ مبادرات توظيف وطنية و واسعة النطاق.

هل تبحثون عن عمل؟

نحن مؤسسة خيرية غير هادفة للربح ملتزمون بتحسين حياة الناس من خلال تقديم خدمات التوظيف، الصحة، خدمات السكان الأصليين و تحدي الإعاقة. نحن نهتم بعمالنا، بأصحاب العمل وبموظفينا.

إن Workskil Australia هي مؤسسة وطنية غير ربحية، تفخر لكونها منذ أكثر من 35 عام تساند الأستراليين لتحقيق الاعتماد الذاتي الاقتصادي والاجتماعي المستدام.

نحن نقوم بذلك من خلال توفير مجموعة من فرص العمل ، الخبرة العملية ، خدمات الإعاقة ، خدمات الشباب ، خدمات السكان الأصليين والمجتمعات المحلية في ولاية نيو ساوث ويلز، جنوب أستراليا، أستراليا الغربية و فيكتوريا. نحن نعمل بجد كل يوم من أجل:

- توفير فرص العمل الجيدة وخدمات المجتمع للأشخاص الذين يبحثون عن عمل،
- توفير خدمات توظيف متخصصة وخدمات مجتمعية للشباب ، والأشخاص الذين يعانون من مرض عقلي ، والأشخاص ذوي الإعاقة ، والسكان الأصليين الأستراليين،
- تلبية احتياجات العمل من الأعمال والصناعة من خلال جودة خدمات التوظيف الجيدة؛ و
- تقديم مشاريع الخبرة العملية من خلال المجتمع.

تريد معرفة المزيد؟ اتصل بفريق عملنا الودود على الرقم 1300 967 575
أو عبر البريد الإلكتروني care@workskil.com.au



Workskil Australia is a leader in the provision of quality services.

Looking for work?

We are a not-for-profit and charitable organisation committed to transforming people's lives through employment, health, Indigenous and disability services. We care about our clients, employers and staff.

Workskil Australia is a national not-for-profit organisation, with over 35 proud years of supporting Australians to achieve sustained economic and social self-reliance.

We do this by providing a range of employment, work experience, disability, youth, Indigenous and community services across New South Wales, South Australia, Western Australia and Victoria. We work hard every day to:

- Provide quality employment and community services to people seeking work.
- Provide specialist employment and community services to young people, people with mental illness, people with a disability and Indigenous Australians.
- Meet the labour needs of business and industry through quality recruitment services; and
- Deliver quality work experience projects across to the community.

Looking for staff?

At the same time, we offer a no cost recruitment service with no obligations.

How we can help you and your business:

- End to end recruitment or components – your choice!
- Free service and no obligations.
- Specialists in unskilled and semi-skilled recruitment.
- Able to support apprenticeships or traineeships.
- Large scale national or one off recruitment assignments – every vacancy is valued!
- Able to meet workforce diversity requirements; specialising in Indigenous and Disability.
- Able to administer Government Wage Subsidies for your next recruit, based on eligibility requirements.
- 45,000 candidates looking for their next job opportunity.
- A member of the National Workforce Network, which is able to deliver national and large scale diversity recruitment initiatives.

Want to learn more? Contact our friendly employment team on 1300 967 575 or email care@workskil.com.au